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ZAPISNIK 
7. seje Občinskega sveta z dne 6. maja 2015 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Od 29 članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 26 članov.   
 
Sejo je vodil Marjan ŠAREC, župan.  
 
Poleg članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- mag. Ivan KENDA, direktor občinske uprave 
- Martina BAJDE, podsekretarka – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti in finance 
- Maja SUŠNIK, podsekretarka – vodja Oddelka za premoženjsko-pravne in splošne 

zadeve 
- dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora 
- mag. Matjaž SRŠA, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske javne službe 
- Janja ZORMAN MACURA, podsekretarka – vodja kabineta župana 
- Katja VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti 
- Katarina ŠČETININ SEVER, višja svetovalka za družbene dejavnosti 
- Tina TRČEK, strokovna sodelavka za upravno-pravne zadeve 
- Suzana STRAŽAR, višja svetovalka za komunalno infrastrukturo 
- Martina OZIMEK, direktorica Zavoda Oreli 
- mag. Roman RENER  
- Leon KEDER, v.d. direktorja družbe Velika planina d.o.o. 
- Renata HOJS, ravnateljica Vrtca Antona Medveda Kamnik 
- Nina KLISARIČ, tiskovna predstavnica LTS – Liste za Kamnik 
- Primož ZUPAN, tajnik NSi 
- Jasna PALADIN, Gorenjski glas 
- Mateja ŠTRAJHAR, Kamniške novice 
- Iztok ČEBAŠEK, portal Kamnik.info 
- Aleš SENOŽETNIK, Kamničan.si 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 8. APRILA 2015 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 7. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 6. seje Občinskega sveta z dne 8. aprila 2015. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 



D N E V N I    R E D: 
 
Mag. Matjaž SRŠA je predlagal razširitev dnevnega reda s tč. »Seznanitev s Poročilom o 
poteku kohezijskih projektov za izgradnjo kanalizacijskega in vodovodnega omrežja v 
Kamniku in o pridobivanju nepovratnih sredstev«, ki se jo uvrsti na dnevni red kot zadnjo 
točko.   
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 26;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 7. seje Občinskega sveta: 
 
1. Vprašanja in pobude 
2. Seznanitev s Poročilom o izvajanju projekta »Razvoj občinskega modela za reševanje 

potreb starejših v občini Kamnik« za leto 2014 
3. Predlog Sklepa o vrsti oddelkov, številu otrok v oddelkih in poslovnem času vrtcev v 

občini Kamnik v šolskem letu 2015/2016 
4. Predlog Sklepa o soglasju k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Antona 

Medveda Kamnik 
5. Letno poročilo družbe Velika planina d.o.o. za leto 2014 
6. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Kamnik za programsko obdobje 2015–2020   
7. Predlog Sklepa o opustitvi javnega dobra 
8.  Predlog Statuta Občine Kamnik – 1. obravnava 
9. Predlog Dolgoročnega načrta razvoja in vzdrževanja občinskih cest za obdobje 2015–

2022 v občini Kamnik 
10. Seznanitev s Poročilom o poteku kohezijskih projektov za izgradnjo kanalizacijskega in 

vodovodnega omrežja v Kamniku in o pridobivanju nepovratnih sredstev 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na pobudo svetniške skupine LDP – Edisa RUJOVIĆA je odgovoril Marjan ŠAREC, na 
vprašanje svetniške skupine NSi – Bogdana POGAČARJA pa je odgovorila dr. Marija Tadeja 
JEŽEK. 

 
 

Ad 2) SEZNANITEV S POROČILOM O IZVAJANJU PROJEKTA »RAZVOJ 
OBČINSKEGA MODELA ZA REŠEVANJE POTREB STAREJŠIH V OBČINI 
KAMNIK« ZA LETO 2014 

====================================================================== 
Poročilo je objavljeno v gradivu št. 7.   
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za proračun in gospodarjenje z občinskim premoženjem 
ter Odbora za družbene dejavnosti so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev so podali Katja VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti, Martina OZIMEK, direktorica Zavoda Oreli in mag. Roman RENER. 



Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s Poročilom o izvajanju projekta »Razvoj 
občinskega modela za reševanje potreb starejših v občini Kamnik« za leto 2014. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 3) PREDLOG SKLEPA O VRSTI ODDELKOV, ŠTEVILU OTROK V ODDELKIH IN 

POSLOVNEM ČASU VRTCEV V OBČINI KAMNIK V ŠOLSKEM LETU 2015/2016 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 7.  
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za družbene dejavnosti so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina ŠČETININ SEVER, višja svetovalka za družbene 
dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o vrsti oddelkov, številu otrok v oddelkih in 
poslovnem času vrtcev v občini Kamnik v šolskem letu 2015/2016. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K PRAVILNIKU O SISTEMIZACIJI DELOVNIH 

MEST V VRTCU ANTONA MEDVEDA KAMNIK 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 7.   
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za družbene dejavnosti so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina ŠČETININ SEVER, višja svetovalka za družbene 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Delovna telesa: Nina IRT – Odbor za družbene dejavnosti.  
 
Dodatna pojasnila je podala Renata HOJS, ravnateljica Vrtca Antona Medveda Kamnik. 



Občinski svet je sprejel naslednji  
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik daje soglasje k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
Antona Medveda Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 28;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) LETNO POROČILO DRUŽBE VELIKA PLANINA D.O.O. ZA LETO 2014 
====================================================================== 
Letno poročilo je objavljeno v gradivu št. 7, računovodski izkazi družbe pa na spletni strani 
Občine Kamnik.  
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za proračun in gospodarjenje z občinskim premoženjem 
ter Odbora za podjetništvo in turizem so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Leon KEDER,  v.d. direktorja družbe Velika planina d.o.o.  
 
Razpravljal je Matej SLAPAR. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril Leon KEDER. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani z letnim poročilom družbe Velika planina d.o.o. za 
leto 2014. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 6) PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA 

KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI KAMNIK ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 
2015–2020         

====================================================================== 
Predlog pravilnika je objavljen v gradivu št. 7.   
 
Dodatno gradivo: poročilo Statutarno-pravne komisije, Odbora za proračun in gospodarjenje 
z občinskim premoženjem, Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo skupaj s predlogom 
amandmaja ter stališčem predlagatelja pravilnika do amandmaja odbora so člani sveta prejeli 
na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Martina BAJDE, podsekretarka – vodja Oddelka za 
gospodarske dejavnosti in finance. 
 
 



Razpravljali so: 
 
Delovna telesa: Jože KOROŠEC – Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo.  
 
Svetnice in svetniki: Jože KOROŠEC. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila Martina BAJDE. 
 
Amandmaji 
 
Amandma Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo je predstavil Jože KOROŠEC.  
 
Stališče predlagatelj pravilnika do amandmaja je predstavil Marjan ŠAREC.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

I. 
amandma: 

 
V predlogu Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Kamnik za programsko obdobje 2015–2020 naj se 4. točka 25. člena spremeni tako, da se 
glasi: »V kolikor odobrenih sredstev upravičenec ne izkoristi v pogodbeno določenem roku 
izgubi pravico do pridobitve sredstev po tem pravilniku za naslednji dve leti.« 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 26;  proti: 0. 

II. 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva in podeželja v občini Kamnik za programsko obdobje 2015–2020. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 7) PREDLOG SKLEPA O OPUSTITVI JAVNEGA DOBRA 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 7.   
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za proračun in gospodarjenje z občinskim premoženjem 
ter Odbora za prostor in komunalno ureditev so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maja SUŠNIK, podsekretarka – vodja Oddelka za 
premoženjsko-pravne in splošne zadeve.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Jože KOROŠEC in Anton Tone SMOLNIKAR.  
 



Na vprašanja iz razprave je odgovorila Maja SUŠNIK.  
 
Anton Tone SMOLNIKAR je podal proceduralni predlog, na katerega je odgovorila Maja 
SUŠNIK.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik odvzame status javnega dobra zemljiščem parc. št. 915/3, 

zemljišče v izmeri 471 m2, 930/2, zemljišče v izmeri 849 m2, 931/2, zemljišče v izmeri 773 
m2 in 931/10, zemljišče v izmeri 946 m2, vse k.o. 1910 - Volčji Potok.  
 

2. Občinski svet Občine Kamnik odvzame status javnega dobra zemljišču parc. št. 474/3, 
cesta v izmeri 120 m2, k.o. 1895 - Gozd. 

 
Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 8) PREDLOG STATUTA OBČINE KAMNIK – 1. OBRAVNAVA 
====================================================================== 
Predlog statuta je objavljen v gradivu št. 7, trenutno veljavni statut z opombami pa je 
objavljen na spletni strani Občine Kamnik.  
 
Predlagatelj: Statutarno-pravna komisija. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala dr. Damjan HANČIČ, predsednik Statutarno-pravne komisije 
in Kristina KURET, svetovalka za delovanje organov občine.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Statut Občine Kamnik v prvi obravnavi. 
 
2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga statuta za drugo obravnavo upošteva pripombe, 

dane na seji Občinskega sveta oziroma odgovori, zakaj jih ni možno upoštevati. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 9) PREDLOG DOLGOROČNEGA NAČRTA RAZVOJA IN VZDRŽEVANJA 

OBČINSKIH CEST ZA OBDOBJE 2015–2022 V OBČINI KAMNIK 
====================================================================== 
Dolgoročni načrt je objavljen v gradivu št. 7, na spletni strani Občine Kamnik pa tudi priloge k 
programu.  
 
Dodatno gradivo: poročilo Odbora za proračun in gospodarjenje z občinskim premoženjem 
ter Odbora za prostor in komunalno ureditev so člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 



Uvodno obrazložitev je podal mag. Matjaž SRŠA, podsekretar – vodja Oddelka za 
gospodarske javne službe.  
 
Razpravljali so: 
 
Delovna telesa: Bogdan POGAČAR – Odbor za prostor in komunalno ureditev. 
 
Svetniške skupine: mag. Matej TONIN – NSi in Damjan HRIBAR – SDS.  
 
Svetnice in svetniki: Aleš LIPIČNIK, Brane GOLUBOVIĆ, Jože KOROŠEC, mag. Matej 
TONIN, Bogdan POGAČAR, Igor ŽAVBI, Nina IRT in Damjan HRIBAR.  
 
Replika: Damjan HRIBAR.   
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila Marjan ŠAREC in mag. Matjaž SRŠA. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Dolgoročni načrt razvoja in vzdrževanja občinskih cest 
za obdobje 2015–2022 v občini Kamnik.  
 
Obrazložitev glasu: Brane GOLUBOVIĆ. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 10) SEZNANITEV S POROČILOM O POTEKU KOHEZIJSKIH PROJEKTOV ZA 

IZGRADNJO KANALIZACIJSKEGA IN VODOVODNEGA OMREŽJA V KAMNIKU 
IN O PRIDOBIVANJU NEPOVRATNIH SREDSTEV 

====================================================================== 
Poročilo so člani sveta prejeli po e-pošti, objavljeno pa je tudi na spletni strani Občine 
Kamnik.  
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Suzana STRAŽAR, višja svetovalka za komunalno 
infrastrukturo.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: mag. Matej TONIN – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Brane GOLUBOVIĆ, mag. Matej TONIN, Karla URH in Jože KOROŠEC.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila Suzana STRAŽAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s Poročilom o poteku kohezijskih projektov za 
izgradnjo kanalizacijskega in vodovodnega omrežja v Kamniku in o pridobivanju nepovratnih 
sredstev. 



Glasovanje: 
Prisotno: 28; 
Za: 28;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.55 uri.  
 
 
   Zapisnik vodila:          Predsedujoči: 
    Kristina Kuret                Marjan Šarec     
                ŽUPAN                
 


